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Van langdurige blootstelling aan luchtvervuiling kun je doodgaan of chronische ziekten 
ontwikkelen. Er is ook een oorzakelijk verband tussen longkanker en luchtvervuiling. Schone 
lucht is dus geen luxe, maar is essentieel voor een goede leefomgeving! 

Niet voor niets tekende Nederweert al in 2020 het Schone Lucht Akkoord. 
Hiermee beloofde de gemeente zich in te spannen voor een gezondheidswinst van 50% in 
2030. Eén van de doelstellingen is om toe te werken naar de adviesnormen van de wereld 
gezondheidsorganisatie, die veel strenger zijn dan die van Nederland. 

In grote delen van Nederweert is de luchtkwaliteit ondermaats, maar ik spreek hier vandaag 
namens een deel van de bewoners die nabij bandenverwerker Kargro wonen of werken. En 
niet alleen van de eindhovensebaan maar ook uliker, nieuwstraat en winnerstraat en ik denk 
zelfs voor de meesten bewoners van Nederweert 

Ook wij willen gezonde lucht. Wij hebben al lang veel last van dit bedrijf en strijden al jaren 
voor een betere leefomgeving vanaf 23-12-2014. Maar hoe kun je het als buurt opnemen 
tegen de dure advocaten en adviseurs van een groot bedrijf. We kunnen het niet alleen. We 
hebben de hulp en bescherming van de politiek nodig. 

We waren dan ook uitermate verrast dat Kargro een vergunning heeft aangevraagd, en heeft 
gekregen, om een afgebrande hal te herbouwen en de productiecapaciteit te verdubbelen. 

Provincie Limburg, de instantie die over de vergunning van Kargro gaat, geeft aan dat ze de 
vergunning wel moet afgeven. Gemeente Nederweert heeft weliswaar het Schone Lucht 
Akkoord getekend, maar heeft verzuimd hier concreet invulling aan te geven middels 
strengere regels. En daarom wordt de vergunningaanvraag getoetst aan de veel ruimere 
landelijke normen. En erger nog: die normen zijn zo ruim, dat er nog ruimte voor Kargro is 
om in de toekomst verder uit te breiden. 

Nederweert moet dus zo snel mogelijk het Schone Lucht Akkoord gaan invullen. Er ligt in 
Nederweert namelijk nog veel ruimte om binnen de huidige normen nog meer slechte lucht 
te gaan produceren. En dat geldt vooral voor het gebied rondom Kargro. Als Nederweert in 
2020 het Schone Lucht Akkoord had ingevuld, had Kargo nooit kunnen uitbreiden. 

Deze afwachtende houding stoort ons. In de raadsvergadering van afgelopen juli heeft 
wethouder Meessen beloofd het Schone Lucht Akkoord te gaan invullen door toetsbaar 
beleid te gaan formuleren, met als doel schonere lucht voor iedereen! Waarom gaat die 
belofte nu alweer van tafel? 



Waarom wordt er nu gekozen om niets te doen? Door af te wachten worden normen in 
Nederweert toch niet strenger? En wie garandeert ons dat een verminderde uitstoot van de 
stoppende agrarische ondernemingen, niet opnieuw ingevuld gaat worden door andere 
ondernemingen zoals Kargro? 

Wij willen schonere lucht. Daar hebben we recht op, en Gemeente Nederweert heeft de 
mogelijkheid strengere regels op te stellen. Dat hebben jullie eerder beloofd en het is jullie 
verantwoordelijkheid. 

Daarnaast maken wij ons veel zorgen om mogelijk andere vervuiling die vanuit Kargro onze 
kant op komt waaien. Zwarte stof en vliegroest (fijn stof) op onze eigendommen doen ons 
vermoeden dat er stoffen vanuit Kargro door de lucht zweven die schadelijk zijn voor onze 
gezondheid. Uit eerdere onderzoeken zijn de namen zoals cyclohexaan ( zeer giftig voor in 
het drinkwater) 2,3 butadion, benzaldehyde en n-hexaan (kan schade aan organen 
(zenuwstelsel) veroorzaken bij langdurige of herhaalde blootstelling (bij inademing) )met de 
opmerkingen zeer opmerkelijk voorgekomen. 

Uit een controle van Provincie Limburg uit 2016 blijkt dat er destijds veel overtredingen 
waren en nu nog. Voor ons gevoel is er niet veel veranderd. We maken ons nog steeds veel 
zorgen over de mogelijke uitstoot van ziekmakende stoffen door Kargro. Om onze zorg weg 
te nemen roepen we Gemeente Nederweert op om een professioneel en onafhankelijk 
onderzoek te laten doen naar de stoffen die in de omgeving van Kargro rondwaaien en 
neerslaan op onze grond. 

We willen heel graag weten welke gezondheidsrisico's we lopen. Kunnen we nog eieren van 
los lopende kippen (destijds laten onderzoeken hoge dioxine gehaltens) en groente uit onze 
eigen tuin weer eten (destijds volgens een medewerkster van de GGD maar 10% van de 
daaglijkse behoefte uit onze eigen tuin. En is het nog wel verantwoord om onze kinderen en 
kleinkinderen in de buitenlucht te laten spelen? En geen andwoord zoals toen van een oud 
wethouder breng ze maar naar mij toe dat was dan naar de kern van budschop. Wij weten 
het niet, maar willen meer duidelijkheid. 

Gemeente Nederweert, neem uw verantwoordelijkheid! 
Maak van Kargro geen nieuw Tata Steel! 
Beste raadsleden, laat ons niet stikken! 




